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Gdańsk, 04.06.2020 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XI SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XI sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18:00 w czwartek 

04.06.2020 r. w sali konferencyjnej przy kościele pw. Bożego Ciała (ul. Piecewska 9 

w Gdańsku). Sesja odbywała się poza siedzibą Rady Dzielnicy z powodu konieczności 

zachowania środków bezpieczeństwa związanych z epidemią koronawirusa COVID-19. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady XI sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność. 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że sam sporządzi protokół z XI sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Radna Halina Wojnicz zapytała, dlaczego w porządku obrad nie są uwzględnione 

wnioski, które złożyła pisemnie wraz z innymi mieszkańcami przed sesją 

w dniu 26.02.2020 r., dot. warunków zabudowy dla gruntów stanowiących 

enklawy wśród istniejącej zabudowy dzielnicy. 

4.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że wspólnie 

z Zarządem Dzielnicy uznał za konieczne zorganizowanie najpierw otwartego 

spotkania z urzędnikami miejskimi, którzy posiadają wiedzę na ten temat i byliby 

w stanie odpowiedzieć na pytania mieszkańców. Wnioski z takiego spotkania 

byłyby wstępem do dyskusji na sesji Rady Dzielnicy. Po poprzedniej sesji 

wybuchła epidemia koronawirusa COVID-19, która uniemożliwiła organizowanie 

spotkań i zgromadzeń. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 

powiedział, że takie spotkanie zostanie zorganizowane, jak tylko będzie 

to możliwe. 

4.3. Radna Halina Wojnicz zgłosiła wniosek o dodanie do porządku obrad 

pkt. „Dyskusja na temat przekształcenia następnego pomieszczenia Centrum 

Kultury na pomieszczenie przedszkolne” jako pkt. 17. 

Wniosek odrzucono. 

(3 „za”, 3 „przeciw”, 12 „wstrzymujących się”) 

4.4. Radny Ryszard Kłos zapytał, dlaczego Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz 

Zakrzewski informując o odrzuceniu wniosku, o którym mowa w pkt. 4.3, 

powiedział, że wniosek nie uzyskał bezwzględnej większości. Poprosił o wskazanie 

przepisu Statutu Dzielnicy, który mówi o wymogu uzyskania bezwzględnej 

większości w takim przypadku. 

4.5. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że mówi 

o tym §13 ust. 12 Statutu Dzielnicy: „Zmiany w porządku obrad wprowadza Rada 

bezwzględną większością głosów statutowego składu Rady”. 
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4.6. Radna Halina Wojnicz zgłosiła wniosek o dodanie do porządku obrad 

pkt. „Dyskusja na temat warunków zabudowy działek przy ul. Kusocińskiego, 

Powstania Listopadowego i Jaśkowa Dolina”. 

Wniosek odrzucono. 

(8 „za”, 2 „przeciw”, 8 „wstrzymujących się”) 

4.7. Przyjęto porządek obrad. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

5. Zatwierdzenie protokołu z X sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

5.1. Zatwierdzono protokół z X sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

6. Przedstawienie sprawozdania Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności w roku 2019. 

6.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawił sprawozdanie 

Rady Dzielnicy z działalności w roku 2019. 

6.2. Radny Ryszard Kłos zgłosił uwagę, że do sprawozdania Rady Dzielnicy powinny 

być dołączone sprawozdania Komisji. 

6.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, 

że to sprawozdanie nie może już być zmienione, ponieważ zostało przedłożone 

Radzie Miasta Gdańska i podane do wiadomości publicznej w statutowym 

terminie, ale uwaga będzie rozważona przy sporządzaniu kolejnych sprawozdań. 

7. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu Dzielnicy 

Piecki-Migowo z działalności w roku 2019. 

7.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił sprawozdanie 

Zarządu Dzielnicy z działalności w roku 2019. 

7.2. Radna Halina Wojnicz zapytała, czego dotyczyły spotkania Zarządu Dzielnicy 

z LWSM „Morena”. 

7.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że spotkania 

dotyczyły m.in. problemu zabudowy przy ul. Powstania Listopadowego, remontów 

klatek schodowych, wymiany wind, potrzeby tworzenia placów zabaw i wspólnych 

projektów. Ostatnie spotkanie miało miejsce 23.01.2020 r. 

7.4. Radny Ryszard Kłos zgłosił zastrzeżenia graficzne do sprawozdania Zarządu 

Dzielnicy – zamiast kropek powinny być punkty, aby można było łatwo się odnosić 

do konkretnego miejsca. Zauważył, że w sprawozdaniu błędnie nazwano LWSM 

„Morena” jako Lokatorsko-Właścicielską, a nie Lokatorsko-Własnościową. 

Podejmując rozmowy, trzeba wiedzieć przede wszystkim, z kim się rozmawia. 

Zapytał, skąd Zarząd Dzielnicy wiedział o problemach mieszkańców LWSM 

„Morena”, aby rozmawiać na ten temat. Dodał, że należy najpierw dobrze rozeznać 

się w problemach, aby móc podejmować decyzje. 

7.5. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że nie jest 

członkiem LWSM „Morena”, ale wie, że potrzeby remontowe LWSM „Morena” 

są duże. Głównym tematem do rozmowy miał być problem zabudowy 

przy ul. Powstania Listopadowego, ale przedstawiciele LWSM „Morena” nie byli 

zainteresowani propozycją mieszkańców ul. Kusocińskiego, argumentując to tym, 

że mieszkańcy LWSM „Morena” już wcześniej odrzucili pomysł zamiany działek 

z inwestorem. 
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7.6. Podjęto Uchwałę Nr XI/30/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

przyjęcia sprawozdania Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności 

w roku 2019. 

(15 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”). 

8. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Zastępcy Przewodniczącego 

Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

8.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że Radosław 

Nowak złożył pisemną rezygnację z mandatu Radnego Dzielnicy w związku 

z faktem objęcia przez niego stanowiska Zastępcy Dyrektora Gdańskiego Ośrodka 

Promocji Zdrowia i Profilaktyki Uzależnień od dnia 01.04.2020 r., ponieważ Statut 

Dzielnicy zabrania łączenia mandatu Radnego Dzielnicy z takim stanowiskiem. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski pogratulował Radosławowi 

Nowakowi awansu i powiedział, że 3 kolejne uchwały (przyjęcie rezygnacji 

z funkcji Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy, odwołanie ze składów 

osobowych stałych Komisji Rady Dzielnicy i stwierdzenie wygaśnięcia mandatu 

Radnego Dzielnicy) są konieczne do przyjęcia ze względów formalnych 

związanych z tą rezygnacją. 

8.2. Podjęto Uchwałę Nr XI/31/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

przyjęcia rezygnacji Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

9. Dyskusja i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/12/2019 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

9.1. Podjęto Uchwałę Nr XI/32/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr II/12/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. 

w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

(18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu Radnego Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

10.1. Podjęto Uchwałę Nr XI/33/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wygaśnięcia mandatu Radnego Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

10.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki podziękował Radosławowi 

Nowakowi za dotychczasową współpracę i wspólne projekty. 

10.3. Radosław Nowak również podziękował wszystkim za wspólne działania 

i zadeklarował dalszą aktywność w sprawach Dzielnicy. 

11. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla 

przeprowadzenia głosowania nad wyborem Zastępcy Przewodniczącego i Członka 

Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

11.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że powołanie 

nowego Zastępcy Przewodniczącego i Członka Zarządu Dzielnicy wymaga 

głosowania tajnego. Z tego powodu konieczny jest wybór Komisji Skrutacyjnej. 
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11.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył listę kandydatów 

do Komisji Skrutacyjnej. 

a. Radna Monika Matwiejszyn zgłosiła siebie. 

b. Radna Ewa Ostapska zgłosiła siebie. 

c. Radna Julia Nowak zgłosiła siebie. 

11.3. Podjęto Uchwałę Nr XI/34/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania nad wyborem 

Zastępcy Przewodniczącego i Członka Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

12. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Zarządu 

Dzielnicy Piecki-Migowo. 

12.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że zgodnie 

z §25 ust. 1 i 2 Statutu Dzielnicy kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego 

i Członków Zarządu Dzielnicy zgłasza Przewodniczący Zarządu Dzielnicy. 

12.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił Radnego Grzegorza 

Giżewskiego (dotychczasowego Członka Zarządu Dzielnicy) – wyraził zgodę. 

12.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że w przypadku 

powołania Grzegorza Giżewskiego na Zastępcę Przewodniczącego Zarządu 

Dzielnicy, zgłosi Katarzynę Sulewską na funkcję Członka Zarządu Dzielnicy. 

12.4. Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowywania kart do głosowania. 

12.5. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił dotychczasowe 

działania i aktywność kandydata. 

12.6. Radny Ryszard Kłos wyraził wątpliwość, czy kandydat może brać udział 

w głosowaniu we własnej sprawie. 

12.7. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że Statut 

Dzielnicy nie zabrania udziału w głosowaniach we własnej sprawie, 

a to, czy kandydat odda głos ważny, to jest jego osobista decyzja. 

12.8. Przeprowadzono głosowanie tajne na Zastępcę Przewodniczącego Zarządu 

Dzielnicy Piecki-Migowo. 

12.9. Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki głosowania: 

a. Grzegorz Giżewski – 12 głosów „tak”, 6 głosów „nie”, 0 głosów bez 

dokonania wyboru 

12.10. Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że na Zastępcę Przewodniczącego Zarządu 

Dzielnicy Piecki-Migowo wybrany został Grzegorz Giżewski, który otrzymał 

12 głosów ważnych „tak”. Protokół Komisji Skrutacyjnej z tajnego głosowania 

na Zastępcę Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

12.11. Podjęto Uchwałę Nr XI/35/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wyboru Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

13. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wyboru Członka Zarządu Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

13.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił Radną Katarzynę 

Sulewską – wyraziła zgodę. 
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13.2. Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowywania kart do głosowania. 

13.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił dotychczasowe 

działania i aktywność kandydatki. 

13.4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że w przypadku 

powołania Katarzyny Sulewskiej na Członka Zarządu Dzielnicy, konieczne będzie 

odwołanie jej z Komisji Rewizyjnej. 

13.5. Przeprowadzono głosowanie tajne na Członka Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

13.6. Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki głosowania: 

a. Katarzyna Sulewska – 14 głosów „tak”, 4 głosów „nie”, 0 głosów bez 

dokonania wyboru 

13.7. Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że na Członka Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo 

wybrana została Katarzyna Sulewska, która otrzymała 14 głosów ważnych „tak”. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej z tajnego głosowania na Członka Zarządu Dzielnicy 

Piecki-Migowo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

13.8. Podjęto Uchwałę Nr XI/36/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wyboru Członka Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”) 

14. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zgłosił wniosek o dodanie 

do porządku obrad pkt. „Dyskusja i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę 

Nr II/10/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo” jako kolejny pkt. 

14.1. Wniosek przyjęto. 

(18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

15. Dyskusja i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/10/2019 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo. 

15.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył listę kandydatów 

do Komisji Rewizyjnej na miejsce Radnej Katarzyny Sulewskiej. 

a. Radny Kazimierz Mechowski zgłosił Radną Katarzynę Dominiak – wyraziła 

zgodę. 

b. Radna Halina Wojnicz zgłosiła siebie. 

c. Radna Aneta Kramek zgłosiła Radną Jadwigę Szajder – wyraziła zgodę. 

15.2. Radna Halina Wojnicz zgłosiła wniosek o zwiększenie składu Komisji Rewizyjnej 

do 5 osób. 

15.3. Radny Kazimierz Mechowski jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

powiedział, że na początku kadencji ustalono 3-osobowy skład Komisji Rewizyjnej 

i tak powinno pozostać. 

15.4. Radna Halina Gostomska powiedziała, że doświadczenia poprzednich kadencji 

Rady Dzielnicy pokazują, że 3-osobowy skład Komisji Rewizyjnej jest optymalny. 

15.5. Wniosek z pkt. 15.2. odrzucono. 

(1 „za”, 12 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”) 

15.6. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że zarządzi 

głosowanie, podczas którego każdy radny będzie mógł poprzeć jedną kandydaturę 
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do Komisji Rewizyjnej. W przypadku uzyskania największej liczby głosów przez 

2 osoby zostanie przeprowadzone dodatkowe głosowanie z udziałem tych osób. 

15.7. W głosowaniu kandydaci uzyskali następujące wyniki: 

a. Radna Katarzyna Dominiak – 11 głosów 

b. Radna Halina Wojnicz – 1 głos 

c. Radna Jadwiga Szajder – 6 głosów 

15.8. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski stwierdził, że na członka 

Komisji Rewizyjnej wybrana została Radna Katarzyna Dominiak, która otrzymała 

11 głosów. 

15.9. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odczytał treść projektu 

uchwały. 

15.10. Podjęto Uchwałę Nr XI/37/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr II/10/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 25.04.2019 r. 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

16. Dyskusja na temat stanu realizacji budżetu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2020. 

16.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił informacje, 

jak były wydatkowane środki z rezerwy budżetowej przeznaczone na cele związane 

z epidemią koronawirusa COVID-19: zakup sprzętu medycznego dla gdańskich 

szpitali (25 338 zł) oraz wsparcie żywnościowe dla osób najbardziej 

potrzebujących z terenu dzielnicy (20 000 zł). Głosowanie w tej sprawie było 

przeprowadzone zdalnie (mailowo i telefonicznie). 

16.2. Radna Halina Gostomska podziękowała za pomoc w rozwiezieniu paczek 

i poprosiła o pomoc przy kolejnej partii. 

16.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił stan realizacji 

projektów budżetowych. Powiedział, że szczegółową listę projektów, które zostały 

już przekazane do Biura Rady Miasta Gdańska, może przesłać po sesji. 

17. Informacja na temat stanu realizacji projektu parku wypoczynkowo-rekreacyjnego 

(tzw. parku Uphagenów) przy ul. Piecewskiej. 

17.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że trwają prace 

nad projektem, który ma zostać wykonany bezkosztowo przez Gdański Zarząd 

Dróg i Zieleni. Obecnie są wykonywane analizy terenowe, w czerwcu będzie 

prowadzona inwentaryzacja drzewostanu, a w dalszych etapach do prac ma zostać 

włączona również Rada Dzielnicy. Poinformował, że na ostatniej sesji Rady Miasta 

Gdańska zostały odtworzone środki w wysokości 206 448 zł, które Rada Dzielnicy 

przeznaczyła na realizację tego parku z rezerwy budżetowej za rok 2019. 

18. Przedstawienie sprawozdań Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności 

w roku 2019. 

18.1. Radna Olga Strojny przedstawiła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

18.2. Radosław Nowak przedstawił sprawozdanie Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 

18.3. Radna Katarzyna Sulewska przedstawiła sprawozdanie Komisji Bezpieczeństwa 

i Ochrony Środowiska. 

18.4. Radny Grzegorz Giżewski przedstawił sprawozdanie Komisji Sportu i Rekreacji. 
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19. Dyskusja na temat sposobów weryfikacji jakości projektów składanych do budżetu 

Rady Dzielnicy. 

19.1. Radny Ryszard Kłos powiedział, że przygotowanie budżetu przypominało 

procedurę z poprzedniego roku. Brakowało refleksji, jak były realizowane 

dotychczasowe projekty. Częściowo taka opinia została zawarta w sprawozdaniu 

Komisji Rewizyjnej, ale powinna być ona przedstawiona wcześniej przed 

uchwaleniem budżetu. Należałoby dokonać priorytetyzacji wniosków: które muszą 

być zrealizowane, które powinny, które mogą, a które radni z jakichś powodów 

chcieliby realizować. Aby móc to robić, trzeba zobowiązać osobę prowadzącą 

projekt do zbierania opinii zwrotnej od uczestników. 

19.2. Radosław Nowak powiedział, że w projektach miejskich obowiązkowych etapem 

jest ewaluacja. Różnica jest taka, że do projektów miejskich startują organizacje 

i instytucje, które wiedzą, jak to zrobić. Trzeba przemyśleć, jak taki system 

wprowadzić w projektach dzielnicowych. Można np. rozważyć zbieranie opinii 

o grupach projektów, a nie pojedynczo. 

19.3. Radna Monika Matwiejszyn powiedziała, że taki pomysł wymaga wprowadzenia 

procesu, którego miarą musi być rozliczalność, nie tylko rozliczenie faktur wobec 

urzędu, ale również rozliczenie projektu wobec mieszkańców. 

19.4. Radny Ryszard Kłos powiedział, że wystarczy dać prowadzącemu projekt 

narzędzie do zbierania opinii od uczestników, a wtedy zostanie stworzona baza, 

która pozwoli obiektywnie oceniać wnioski. 

20. Komunikaty i wolne wnioski. 

20.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że rozpoczęła 

się kolejna edycja Budżetu Obywatelskiego i można już składać wnioski. 

20.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że Rada 

Dzielnicy otrzymała rzutnik multimedialny zakupiony przez Urząd Miejski 

na wniosek Zarządu Dzielnicy. 

20.3. Radna Halina Wojnicz zapytała, czy na następnej sesji będą dyskutowane wnioski, 

które złożyła przed poprzednią sesją. 

20.4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski kolejny raz odpowiedział, 

że najpierw, jak tylko będzie to możliwe, zostanie zorganizowane otwarte 

spotkanie z urzędnikami miejskimi, a dopiero potem będzie to tematem sesji. 

20.5. Radna Beata Kochanowska poprosiła o zweryfikowanie głosu jej, Radnej Anety 

Kramek i Radnej Haliny Gostomskiej w sprawie przekazania rezerwy budżetowej 

na cele związane z epidemią koronawirusa COVID-19. W zestawieniu ich głosy 

są zaznaczone jako „wstrzymujące”, a powinny być „za”. 

20.6. Radny Kazimierz Mechowski powiedział, że odbyło się spotkanie 

z przedstawicielami Gdańskich Nieruchomości w sprawie malowania Przychodni 

Morena. 

20.7. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poprosił członków Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych o pozostanie po zakończeniu sesji, aby można było 

przeprowadzić krótkie posiedzenie Komisji w celu wyboru nowego 

Przewodniczącego Komisji. 
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21. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zamknął obrady XI sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 20:45. 

 

Załączniki: 

1. Protokół Komisji Skrutacyjnej z tajnego głosowania na Zastępcę Przewodniczącego 

Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

2. Protokół Komisji Skrutacyjnej z tajnego głosowania na Członka Zarządu Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 










